
� We naderen de zomer en dus loopt het politieke jaar weer op z’n einde. Dat werd
tijd, want de meerderheidspartijen NCD, VLD en VlaamsProgressieven (voorheen
Spirit)  maakten er bij momenten een boeltje van. Denken we maar aan het geklun-
gel bij de aanstelling van een nieuwe directeur voor de gemeenteschool of bij de
samenstelling van de GECORO.

� Bovendien zit deze zeer krappe meerderheid intern duidelijk niet steeds op
dezelfde lijn. In het dossier over de bouw van een nieuw jeugdhuis, bijvoorbeeld,
blijkt er een enorme kloof te lopen door deze coalitie. Er werd daarentegen wel een
consensus gevonden over een flinke belastingverhoging voor onze inwoners. De
aanvullende personenbelasting steeg van 7 naar 7,8 %, de opcentiemen op de onroe-
rende voorheffing van 1225 naar 1300. De gemeente kan natuurlijk wel een extra
centje gebruiken, bv. om het nieuwe meubilair in de raadzaal en het bureau van de
burgemeester te betalen. De meerderheid raamt de kosten hiervan op maar liefst
70.000 euro!

� Toch wil de N-VA dit politieke jaar in schoonheid afsluiten. Op dinsdag 8 juli
organiseert het arrondissementeel bestuur van N-VA Dender onze 11 juliviering. Als
gastspreker mogen we N-VA-voorzitter Bart De Wever verwelkomen. een mooie
gelegenheid om op informele wijze kennis te maken met de N-VA-voorzitter en met
gelijkgezinde mensen uit het hele arrondissement Dender.

� Met deze viering willen we aantonen hoe belangrijk 11 juli voor de N-VA is. Deze
datum verwijst immers niet enkel naar de Guldensporenslag van 1302. Het is daar-
enboven een echt symbool geworden van de Vlaamse ontvoogding. 11 juli is dan
ook het moment bij uitstek om stil te staan bij de weg die Vlaanderen heeft afgelegd
en om vooruit te blikken naar het Vlaanderen dat wij voor ogen hebben. Een onaf-
hankelijk Vlaanderen.

� N-VA Buggenhout wenst iedereen een mooie 11 juliviering en een deugddoende
vakantie.

Wim Mommaers
Voorzitter N-VA Buggenhout

Ondervoorzitter N-VA Dender

Ja a r ga ng  2 0 0 8  •  N r. 2 - j u l i  •  in fo @ n - va . b e   w w w. n - va . b e  

Bonte coalitie niet altijd eens

V.U. Wim Mommaers
Schuttershof 7
9255 Buggenhout

11 juli-viering 
N-VA

arrondissement
Dender

Gastspreker: 
N-VA-voorzitter 

BART DE WEVER

WANNEER?
Dinsdag 8 juli, 19.45u

WAAR?
Reynoutzaal, stadhuis

Dendermonde

Aansluitend receptie, 
aangeboden door het 

arrondissementsbestuur.  

IEDEREEN WELKOM!

Buggenhout VANDAAG
& MORGEN
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Uit de gemeenteraad

Financieel beleid zorgt 
voor meer schulden

� Dankzij het verkwistingsbeleid van het hui-
dige gemeentebestuur zit Buggenhout nu reeds
met een schuldenput van 25 miljoen euro, of
één miljard oude Belgische franken.

De belastingen werden drastisch verhoogd en
alle inwoners die over een eigen woning
beschikken zullen het geweten hebben want dit
jaar zullen zij tweemaal dieper in hun geldbeu-
gel moeten tasten. Eenmaal om meer roerende
voorheffing te betalen op hun woning en
andermaal om meer personenbelasting te beta-
len. 

Zo bestrijdt dit bestuur de daling van de koop-
kracht bij zijn inwoners!

U vraagt zich waarschijnlijk af, beste burgers,
waar dat geld dan toch allemaal naartoe gaat.

Uiteraard gaat een groot deel naar de perso-
neelskosten, onderhoud en werkingskosten.

Een groot deel gaat eveneens onder vorm van
subsidies naar alle soorten verenigingen, sport-
clubs, jeugdverenigingen enz. De lijst is te lang
om hier op te noemen, maar iedereen wordt gul
bedeeld..

� Een groot deel van de uitgaven gaat even-
eens naar de feestelijkheden van bruisend
Buggenhout gaande van de ronde van België,
Buggenhout zomert en beukt, kermissen, jaar-
markten, carnaval, en alle soorten feestelijkhe-
den.

Voorlopige afrekening voor feestelijkheden in
2007: 160.537,79 euro

Als u dan weet dat er nog een pak werken moe-
ten worden uitgevoerd, dan vraag je je af hoe
zij dit zullen klaren zonder opnieuw massa’s
schulden te maken.

Hoe meer schulden er worden gemaakt, hoe
meer er moet worden afbetaald en hoe minder
er overschiet voor het dagelijks bestuur.

Weet dan ook dat dit jaar reeds talrijke uitgaven
werden goedgekeurd die in de toekomst moe-
ten worden betaald. Een hypotheek die het
gemeentebestuur nu op de toekomst van onze
kinderen legt.

� Ondanks protest van de oppositie werd in de
laatste gemeenteraad de aankoop goedgekeurd
van nieuwe meubelen voor de raadszaal en een
nieuwe bureelinrichting voor de Burgemeester.
Hoeveel tienduizenden euro’s dit gaat kosten
durf ik hier niet te schrijven. Ik ben bang dat de
belastingbetalers in
navolging van boe-
ren en transportbe-
drijven Buggenhout
zullen bezetten. 

Denis Van Linthout
N-VA-gemeenteraadslid
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Een maandagochtend in het gemeentehuis

� Op 6 juli 1973 kondigde minister
van Nederlandse Cultuur en
Vlaamse Aangelegenheden, Chabert,
het decreet tot instelling van een
eigen vlag,  een eigen volkslied en
een eigen feestdag van de Neder-
landse Cultuurgemeenschap af.

� Het was evident dat de pril
erkende ‘Vlaamse Gemeenschap’,
en dit na meer dan 100 jaar

Vlaamse beweging, haar identiteit via officiële uiter-
lijke kenmerken wou bevestigen. De weergave van de
Vlaamse identiteit gebeurt via eenvoudige voorstellin-
gen: de vlag, het volkslied en de feestdag. De leeuw in
de voorstelling staat hier politiek symbool voor de
Vlaamse Overheid. Via dit symbool worden de
Vlamingen als groep bevestigd naar de buitenwereld
en kan in de groep interactie en samenhorigheid groei-
en. Andersom wordt de groepscultuur door symboli-
sche voorstellingen bevestigd en kan ze makkelijk uit-
gedragen worden naar de ‘omringende wereld’ en
worden overgeleverd aan de volgende generaties.
Natuurlijk is “de fiere Vlaamse klauwende en niet te
temmen leeuw” een gewilde voorstelling van onszelf.
Een voorstelling die diepe wortels heeft. Een voorstel-
ling die in het licht van onze geschiedenis al heel wat
emoties heeft opgeroepen.

� De Vlaamse vlag wordt de laatste jaren door de
inwoners in Vlaanderen echter vaak in een totaal ande-
re context geplaatst. Het Vlaams Blok, nu Belang, heeft
de voorstelling een extreem rechtse bijklank gegeven.
En elke verandering van context leidt tot een beteke-
nisverandering. De betekenis die vele Vlamingen nu
koppelen aan de niet te temmen leeuw is er helaas een
van onverdraagzaamheid, achterdocht en extreem
gedachtegoed. Het is zéér twijfelachtig of wij, ‘het
Vlaamse Volk’, vandaag aanknoping vinden bij de oor-
spronkelijke”feestelijke” waarde van onze Vlag. 

� “Vlaanderen feest” op 11 juli, de hoogste tijd dus om
de context van de Vlaamse Leeuw terug in ere te her-
stellen.

Hilde Baeck   
Secretaris N-VA Buggenhout

“Vlaanderen feest” op 11 juli, de hoogste
tijd dus om de context van de Vlaamse

Leeuw terug in ere te herstellen.

Het waarom van onze Vlag

� Kan iemand mij vertellen op welke maandagoch-
tend de plannen van de vernieuwde Hanenstraat zijn
getekend? Kan iemand mij vertellen op welke andere
maandagochtend deze plannen zijn goedgekeurd?

Geen enkele, maar dan ook geen
enkele fietser weet waar hij pre-
cies moet rijden. Op de rijweg?
Op het voetpad? In de rijrich-
ting of er net tegenin? De
bewegwijzering maakt het niet
duidelijk.

De schoolgaande jeugd komt
dagelijks van Opstal via de

Zittingsweg op een bepaald moment de Hanenstraat
tegen. Waar moeten en kunnen ze veilig oversteken om
verder naar school te fietsen? Op het zebrapad (dat
eigenlijk voor de voetgangers is geschilderd)? Lukraak
ergens over de weg? Op de voorziene fietsbedding die
(tot op heden, maar men belooft veel in de toekomst)
nergens toe leidt? Ter hoogte van de Collegestraat of
de Schoolstraat?

Laat het nu wel wezen! De Hanenstraat bood en biedt,
zeker nu, qua breedte niet veel mogelijkheden om vei-
lig fietsverkeer uit te bouwen. De hedendaagse inplan-
ting van de beschikbare ruimte treft alles! De aanplan-
ting van de boompjes is wars van elk efficiënt gebruik.
De verbreding van het voetpad ter hoogte van de
gemeenteschool heeft geen enkel doel (tenzij natuurlijk
de gemeente hier zomerse terrasjesavonden heeft
gepland). De bochten in de rijbaan kan geen enkele
autobestuurder nemen. Aan de buitenkant van de
bochten stapelt het  vuil zich op!
Een echt fietspad, dat zou
nog eens een idee geweest
zijn! 

Gelukkig is het bijna vakan-
tie voor de schoolgaande fiet-
ser, zo kunt u denken…

Hilde Baeck 
Secretaris

Waar kan de
schoolgaande
jeugd  veilig

oversteken om
verder naar

school 
te fietsen?
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Bart De Wever, voorzitter N-VA

Terugsturen naar: N-VA, Liefdadigheidsstraat 39 in 1210 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be 
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NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik  wil graag lid  worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik  wens het N-VA-programma te ontvangen.

De informatie d ie op d it document wordt vermeld  is bestemd voor het interne gebruik  van de d iverse d iensten van de N-VA. De wet van 8 december 1992 in verband met de
bescherming van de persoonlijke levenssfeer ten opzichte van de gegevensverwerk ing voorziet toegangsrecht tot de gegevens, het verbeteren of het verwijderen ervan.

Uw Vlaamse garantie in de Wetstraat

Streng maar rechtvaardig. Is dat de 
N-VA-houding?
Helga Stevens: “Analyses, argumenten en
cijfers. Dat zijn de sterkste wapens van de N-VA in
elk debat. Of het nu gaat over de transfers naar

Wallonië, het kostelijke koningshuis of
infrastructuurwerken. Populisme en
het diaboliseren van tegenstanders
laten wij aan anderen over.”

Solidariteit ja, maar niet 
onvoorwaardelijk neem ik aan?
Sarah Smeyers: “Vlaanderen zorgt

voor 3/4 van de welvaart in dit
land. Iedere Vlaming is jaarlijks
voor 2000 euro ‘solidair met
Franstalig België’. Maar vraagt
Vlaanderen broodnodige hervor-

mingen of de toepassing van wetten, dan is het ant-
woord ‘non’. De N-VA legt zich daar niet bij neer.”

Hoe kunnen twee totaal verschillende regio’s goed
bestuurd worden?
Helga Stevens: “De N-VA wil elke regio responsa-
biliseren om tot beter bestuur te komen. Enkel
door vrijheid te krijgen én verantwoordelijkheid
op te nemen kunnen Vlaanderen en Wallonië zélf
een efficiënt beleid op maat van
hun economie en burgers voeren.”

En hoe ziet 
de N-VA de
inburgering
van nieuwko-
mers?
Sarah Smeyers: “Voor wat, hoort
wat. Inburgering veronderstelt
rechten én plichten. Als eerste werkte de N-VA een
visie uit over verplichte inburgering, met als doel
het echt samen leven van autochtonen en nieuwe
Vlamingen. Met wederzijds respect.”

Als de afgelopen maanden één iets hebben duidelijk gemaakt, dan is het wel dit: de N-VA is
dé Vlaamse garantie in ‘de Wetstraat’. Binnen en buiten het parlement werkt de partij keihard
aan en voor Vlaanderen. Twee parlementsleden uit uw provincie geven kort tekst en uitleg.

Sarah Smeyers,
Kamerlid

Helga Stevens, 
Vlaams parlementslid

Indien we onze welvaart en ons welzijn ook in de toekomst willen
verzekeren, moeten Vlaanderen en Wallonië de touwtjes zelf in
handen kunnen nemen. Daarom eisen we tegen midden juli een
verregaande staatshervorming. Zoniet blijven we onze verkie-
zingsbeloftes trouw en treden we niet tot de regering toe.

�

DE DOSSIERVRETERS VAN DE N-VA
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